
Van:   
Verzonden: dinsdag 8 november 2022 17:28 
Aan: Statengriffie <statengriffie@provincie-utrecht.nl> 
Onderwerp: begroting 2023 Donderberg rotonde Leersum 
 
Dames/heren, 
 
Naar aanleiding van de publicatie in De Kaap waarin om reacties 
gevraagd wordt dit verzoek: 
Dagelijks fietsen veel leerlingen uit Leersum naar de middelbare 
school in Doorn (Revius o.a.) en passeren daarbij de voor fietsers 
zeer gevaarlijke Donderberg rotonde. 
Leersum is al jaren bezig om die rotonde verkeersveiliger te krijgen, 
maar gedeputeerde Arne Schaddelee volstond met de aanleg van 
wat lichtjes in de rijbaan. Volstrekt onvoldoende en geen automobilist 
die dat tijdig opmerkt. Een actiegroep uit Leersum pleit al geruime tijd 
voor een fietstunneltje. Ik sluit me daar graag bij aan. 
Ik vraag me ook af waarom er geen stoplichten geplaatst worden 
om de verkeersstromen te regelen en de kinderen veilig op weg 
van Leersum naar Doorn te krijgen en v.v. 
Ik woon zelf in Maarn, maar ik heb 3 kleinkinderen in Leersum wonen 
die school (zullen) gaan in Doorn, net zoals vele andere leerlingen. 
Dames en heren Statenleden: maakt u zich sterk voor de 
veiligheid van onze scholieren. 
 
Dank en sterkte met uw werkzaamheden. 
 
Vriendelijke groet, 

 
 

 
 

 




